Notice on Closure of Central Branch and Sai Kung Branch

Public Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") announces that from 31 May 2023, our **Central Branch and Sai Kung Branch** will be closed and merged with our Main Branch and Tseung Kwan O Branch, respectively. Please visit our Main Branch and Tseung Kwan O Branch or other branches for our banking services.

Main Branch	Public Bank Centre, 120 Des Voeux Road,
	Central, Hong Kong
Tseung Kwan O Branch	Shop 106, 1/F, Savannah Place, No.3 Chi Shin
	Street, Tseung Kwan O, New Territories

For enquiries, please call the Bank's Customer Hotline at (852) 8107 0818 or visit our Branch Network of Bank's website at www.publicbank.com.hk.

Public Bank (Hong Kong) Limited 28 March 2023

中區分行及西貢分行結束營業通知

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)宣布由2023年5月31日起, <u>中區分行及</u> <u>西貢分行</u>將結束營業並將會分別併入總行及將軍澳分行。請前往本行總 行及將軍澳分行或其他分行繼續辦理銀行服務。

總行	香港德輔道中120號大眾銀行中心
將軍澳分行	新界將軍澳至善街3號Savannah Place 1樓106號舖

如有查詢,請致電本行的顧客熱線(852) 8107 0818或瀏覽本行網站www.publicbank.com.hk 之分行網絡。

大眾銀行(香港)有限公司 2023年3月28日